
1 
 

Protokół XIX/20 

sesji Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego 

w dniu 24 lutego 2020r. 

 

Sesja odbyła się w Sali Kameralnej Filharmonii Świętokrzyskiej im. Oskara Kolberga  

w Kielcach ul. Stefana Żeromskiego 12. 

 

Obradom przewodniczył Przewodniczący Sejmiku, Andrzej Pruś.  

 

Obrady rozpoczęły się o godz. 11:25  i trwały do godz. 16:00. 

 

Nad prawidłowym przebiegiem obrad czuwali: mec. Piotr Świerczyński oraz mec. Beata Cedro-

Łosak. 

 

Radni otrzymali następujący porządek obrad: 

1. Otwarcie XIX sesji Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego przez Przewodniczącego 

Sejmiku Pana Andrzeja Prusia. 

2. Złożenie ślubowania przez radnego Województwa Świętokrzyskiego. 

3. Stwierdzenie kworum. 

4. Zgłoszenie wniosków o zmianę lub uzupełnienie porządku obrad sesji. 

5. Wybór sekretarzy obrad. 

6. Głosowanie nad wnioskami o zmianę lub uzupełnienie porządku obrad sesji. 

7. Sprawozdanie z działalności Zarządu Województwa Świętokrzyskiego w okresie między 

sesjami. 

8. Informacja Przewodniczącego i Wiceprzewodniczących Sejmiku o działaniach 

podejmowanych pomiędzy sesjami. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały  w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Województwa Świętokrzyskiego na lata 2020 – 2041: 

a) przedstawienie projektu uchwały - wystąpienie Skarbnika Województwa  

Pani Marii Fidzińskiej – Dziurzyńskiej, 

b) stanowisko Komisji Budżetu i Finansów - wystąpienie Przewodniczącej Komisji 

Pani Magdaleny Zieleń, 

c) dyskusja, 

d) głosowanie uchwały. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie województwa na 2020 rok: 

a) przedstawienie projektu uchwały - wystąpienie Skarbnika Województwa  

Pani  Marii Fidzińskiej – Dziurzyńskiej, 

b) stanowisko Komisji Budżetu i Finansów - wystąpienie Przewodniczącej Komisji  

Pani Magdaleny Zieleń, 

c) dyskusja, 

d) głosowanie uchwały. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaniechania realizacji przedsięwzięcia: 

a) przedstawienie projektu uchwały - wystąpienie Skarbnika Województwa  

Pani  Marii Fidzińskiej – Dziurzyńskiej, 
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b) stanowisko Komisji Budżetu i Finansów - wystąpienie Przewodniczącej Komisji  

   Pani Magdaleny Zieleń, 

c) dyskusja, 

d) głosowanie uchwały. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Policealnej Szkoły 

w Morawicy: 

a) przedstawienie projektu uchwały – wystąpienie Marszałka Województwa,  

Pana Andrzeja Bętkowskiego, 

b) stanowisko Komisji Edukacji, Kultury i Sportu – wystąpienie Przewodniczącej Komisji 

Pani Agnieszki Buras, 

c) dyskusja, 

d) głosowanie uchwały. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Policealnej Szkoły w Skarżysku 

- Kamiennej: 

a) przedstawienie projektu uchwały – wystąpienie Marszałka Województwa  

Pana Andrzeja Bętkowskiego, 

b) stanowisko Komisji Edukacji, Kultury i Sportu – wystąpienie Przewodniczącej Komisji 

Pani Agnieszki Buras, 

c)  dyskusja, 

d) głosowanie uchwały. 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XIV/190/19 Sejmiku 

Województwa Świętokrzyskiego z dnia 13 listopada 2019 r. w sprawie: 

1) zasad rozliczania tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli, 

dla których ustalony plan zajęć jest różny w poszczególnych okresach roku szkolnego; 

2) zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

nauczycieli zajmujących stanowiska kierownicze oraz zasad przyznawania zwolnień 

od obowiązku realizacji zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych, 

prowadzonych bezpośrednio z uczniami lub wychowankami albo na ich   rzecz; 

3) tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli szkół niewymienionych 

w art. 42 ust. 3 ustawy – Karta Nauczyciela, nauczycieli prowadzących kształcenie w formie 

zaocznej, nauczycieli kolegiów pracowników służb społecznych, bibliotekarzy bibliotek 

pedagogicznych oraz zasad zaliczania do wymiaru godzin poszczególnych zajęć w formie 

zaocznej; 

3) przypadków, w jakich nauczycielowi zatrudnionemu w pełnym wymiarze zajęć można 

obniżyć tygodniowy obowiązkowy wymiar godzin zajęć, oraz warunków i trybu tego 

obniżenia: 

a)  przedstawienie projektu uchwały – wystąpienie Marszałka Województwa  

Pana Andrzeja Bętkowskiego, 

b)  stanowisko Komisji Edukacji, Kultury i Sportu – wystąpienie      Przewodniczącej Komisji 

Pani Agnieszki Buras, 

c) dyskusja, 

d) głosowanie uchwały. 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zasad i trybu przyznawania oraz pozbawiania 

stypendiów sportowych za szczególne osiągnięcia sportowe reprezentantom Województwa 

Świętokrzyskiego: 
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a)  przedstawienie projektu uchwały – wystąpienie Marszałka Województwa        

Pana Andrzeja Bętkowskiego, 

b)  stanowisko Komisji Edukacji, Kultury i Sportu – wystąpienie Przewodniczącej Komisji 

Pani Agnieszki Buras, 

c) dyskusja, 

d) głosowanie uchwały. 

16.  Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia przebiegu istniejących dróg 

wojewódzkich w Województwie Świętokrzyskim: 

a)  przedstawienie projektu uchwały – wystąpienie Wicemarszałek Województwa Pani Renaty 

Janik, 

b) stanowisko Komisji Strategii Rozwoju, Promocji i Współpracy z Zagranicą – wystąpienie 

Przewodniczącego Komisji Pana Grzegorza Banasia, 

c) dyskusja, 

d) głosowanie uchwały. 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie pozbawienia kategorii drogi wojewódzkiej odcinka 

drogi stanowiącego starodroże drogi krajowej nr 7 na odcinku granica województwa – 

Skarżysko-Kamienna: 

a)  przedstawienie projektu uchwały – wystąpienie Wicemarszałek Województwa Pani Renaty 

Janik, 

b) stanowisko Komisji Strategii Rozwoju, Promocji i Współpracy z Zagranicą – wystąpienie 

Przewodniczącego Komisji Pana Grzegorza Banasia, 

c) dyskusja, 

d) głosowanie uchwały. 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XIX/181/04 Sejmiku 

Województwa Świętokrzyskiego z dnia 5 lipca 2004r. w sprawie ustalenia wysokości stawek 

opłaty za zajęcie 1m2 pasa drogowego dróg wojewódzkich Województwa Świętokrzyskiego 

na cele niezwiązane z budową, przebudową, remontem, utrzymaniem i ochroną dróg 

zmienionej uchwałą Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego Nr XXVIII/408/16 z dnia 25 

listopada 2016r.: 

a)  przedstawienie projektu uchwały – wystąpienie Wicemarszałek Województwa Pani Renaty 

Janik, 

b) stanowisko Komisji Strategii Rozwoju, Promocji i Współpracy z Zagranicą – wystąpienie 

Przewodniczącego Komisji Pana Grzegorza Banasia, 

c) dyskusja, 

d) głosowanie uchwały. 

19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia ogólnej powierzchni przeznaczonej pod 

uprawy maku niskomorfinowego i konopi włóknistych oraz rejonizacji tych upraw w 2020 

roku w województwie świętokrzyskim: 

a) przedstawienie projektu uchwały – wystąpienie Wicemarszałka Województwa Pana Marka 

Bogusławskiego, 

b) stanowisko Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska – wystąpienie Przewodniczącego 

Komisji Pana Artura Konarskiego, 

c) dyskusja, 

d) głosowanie uchwały. 

20. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie składu osobowego Komisji Rewizyjnej: 
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a) przedstawienie projektu uchwały – wystąpienie Przewodniczącego Sejmiku  

Pana Andrzeja Prusia, 

b) dyskusja, 

c) głosowanie uchwały. 

21. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie składu osobowego Komisji Skarg, Wniosków 

i Petycji: 

a) przedstawienie projektu uchwały – wystąpienie Przewodniczącego Sejmiku  

Pana Andrzeja Prusia, 

b) dyskusja, 

c)  głosowanie uchwały. 

22. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie składu osobowego Komisji Budżetu i Finansów: 

a)  przedstawienie projektu uchwały – wystąpienie Przewodniczącego Sejmiku  

Pana Andrzeja Prusia, 

b) dyskusja, 

c)  głosowanie uchwały. 

23. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie składu osobowego Komisji Samorządu 

Terytorialnego: 

a) przedstawienie projektu uchwały – wystąpienie Przewodniczącego Sejmiku  

Pana Andrzeja Prusia, 

b) dyskusja, 

c)  głosowanie uchwały. 

24. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr II/27/18 Sejmiku 

Województwa Świętokrzyskiego z dnia 30 listopada 2018 r. w sprawie powołania doraźnej 

Komisji Statutowej, zmienionej Uchwałą Nr X/122/19 Sejmiku Województwa 

Świętokrzyskiego z dnia 19 czerwca 2019 r.: 

a) przedstawienie projektu uchwały – wystąpienie Przewodniczącego Sejmiku  

Pana Andrzeja Prusia, 

b) dyskusja, 

c)  głosowanie uchwały. 

25. Rozpatrzenie projektu uchwały  w sprawie przyjęcia projektu uchwały o zmianie uchwały 

w sprawie uchwalenia Statutu Województwa Świętokrzyskiego: 

a) przedstawienie projektu uchwały – wystąpienie Przewodniczącego Komisji Statutowej 

Pana Sławomira Gierady, 

b) dyskusja, 

c) głosowanie uchwały. 

26. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie petycji Starosty Buskiego do Sejmiku 

Województwa Świętokrzyskiego: 

a) przedstawienie projektu uchwały – wystąpienie Przewodniczącego Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji Pana Pawła Krakowiaka, 

b) dyskusja. 

c) głosowanie uchwały. 

27. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia nieważności wyboru Pana Marka 

Bogusławskiego na Wicemarszałka Województwa Świętokrzyskiego i uchylenia Uchwały 

Nr XVI/215/19 Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego z dnia 20 grudnia 2019 r. 

w sprawie wyboru Wicemarszałka Województwa Świętokrzyskiego: 
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a) przedstawienie projektu uchwały – wystąpienie Przewodniczącego Klubu Radnych 

Polskiego Stronnictwa Ludowego Pana Andrzeja Swajdy, 

b)   dyskusja, 

c) głosowanie uchwały. 

28. Sprawozdanie za 2019 rok z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez 

Samorząd Województwa Świętokrzyskiego. 

29. Interpelacje i zapytania radnych. 

30. Sprawy różne. 

31. Zamknięcie XIX sesji Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego. 

 

W związku z wejściem w życie z dniem 25 maja 2018r. rozporządzenia Parlamentu Europejskiego 

i Rady (UE) 2016/679 z 27 kwietnia 2016r. w sprawie ochrony osób fizycznych w związku 

z przetwarzaniem danych osobowych i w sprawie swobodnego przepływu takich danych oraz 

uchylenia dyrektywy 95/46/WE (RODO) uczestnicy sesji zostali zapoznani z komunikatem, 

że przebieg obrad będzie transmitowany on-line na stronie internetowej Województwa 

Świętokrzyskiego.   

Nagranie z przebiegu obrad odzwierciedlające pełne zdarzenia i wypowiedzi osób uczestniczących 

w sesji Sejmiku jest udostępnione na stronie samorządu województwa oraz w Biuletynie Informacji 

Publicznej pod linkiem: 

https://bip.sejmik.kielce.pl/844-nagrania-obrad-sejmiku-wojewodztwa-swietokrzyskiego-vi-

kadencji-lata-2018-2023/7943-xix-sesja-sejmiku-wojewodztwa-swietokrzyskiego-w-kielcach.html 

 

Przebieg posiedzenia: 

Ad 1. 

Przewodniczący Sejmiku otworzył obrady XIX sesji Sejmiku. Następnie powitał radnych 

i zaproszonych gości, zgodnie z załączonymi listami obecności (zał. nr 1, 2, 3, 4 i 5). 

 

Ad 2. 

Przewodniczący Sejmiku poinformował, że do Kancelarii Sejmiku wpłynęły Postanowienia 

Komisarza Wyborczego w Kielcach: 

- w dniu 10 lutego br. w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego Sejmiku 

Województwa Świętokrzyskiego pana Mariusza Goska z powodu pisemnego zrzeczenia 

się mandatu (zał. nr 6),  

- w dniu 24 lutego br. w sprawie objęcia mandatu radnego Sejmiku Województwa 

Świętokrzyskiego przez pana Marcina Piętaka (zał. nr 7). 

 

Następnie poprosił pana Marcina Piętaka o wystąpienie i zajęcie miejsca przy Sztandarze 

Województwa Świętokrzyskiego. 

 

Po odczytaniu przez Przewodniczącego Sejmiku roty ślubowania, pan Marcin Piętak potwierdził 

wolę złożenia ślubowania słowami: „Ślubuję, tak mi dopomóż Bóg”. 

 

Przewodniczący Sejmiku pogratulował ślubującemu objęcia mandatu radnego Województwa 

Świętokrzyskiego. 

https://bip.sejmik.kielce.pl/844-nagrania-obrad-sejmiku-wojewodztwa-swietokrzyskiego-vi-kadencji-lata-2018-2023/7943-xix-sesja-sejmiku-wojewodztwa-swietokrzyskiego-w-kielcach.html
https://bip.sejmik.kielce.pl/844-nagrania-obrad-sejmiku-wojewodztwa-swietokrzyskiego-vi-kadencji-lata-2018-2023/7943-xix-sesja-sejmiku-wojewodztwa-swietokrzyskiego-w-kielcach.html
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W dalszej części wspólnie z Marszałkiem Województwa, Andrzejem Bętkowskim złożyli 

podziękowania za współpracę panu Posłowi Mariuszowi Goskowi. 

 

Mariusz Gosek, Poseł na Sejm RP podziękował za 15 miesięcy współpracy na rzecz 

województwa świętokrzyskiego. 

 

Ad 3. 

Przewodniczący Sejmiku poprosił radnych o potwierdzenie kworum w systemie eSesja. Na tej 

podstawie ustalono, że w sesji uczestniczyło 28 radnych, tym samym zachowane było kworum 

wymagane do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Ad 4. 

Renata Janik, Wicemarszałek Województwa zgłosiła wnioski w sprawie: 

-  rozszerzenia porządku obrad o punkt dotyczący wyboru Członka Zarządu Województwa 

Świętokrzyskiego (zał. nr 8),  

-  zdjęcia z porządku obrad punktu 27 przewidującego „rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie 

stwierdzenia nieważności wyboru Pana Marka Bogusławskiego na Wicemarszałka 

Województwa Świętokrzyskiego i uchylenia Uchwały nr XVI/215/19 Sejmiku Województwa 

Świętokrzyskiego z dnia 20 grudnia 2019r. w sprawie wyboru Wicemarszałka Województwa 

Świętokrzyskiego”. Następnie przedstawiła jego uzasadnienie (zał. nr 9). 

 

Głos w sprawie wniosku Pani Renaty Janik, Wicemarszałek Województwa dotyczącego 

wykreślenia z porządku obrad punktu 27 zabrali: 

radny Andrzej Swajda,  

radna Agata Binkowska, 

radny Sławomir Gierada, 

radna Jolanta Tyjas. 

 

Renata Janik, Wicemarszałek Województwa zgłosiła wniosek, który określiła jako „formalny”   

o powołanie komisji skrutacyjnej. 

 

Radny Grzegorz Banaś, Przewodniczący Komisji Strategii Rozwoju, Promocji i Współpracy 

z Zagranicą w imieniu Komisji zgłosił wniosek o rozszerzenie porządku obrad o punkt dotyczący 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie przyjęcia stanowiska dotyczącego Programu Budowy 100 

Obwodnic na lata 2020 – 2030. Następnie przedstawił jego uzasadnienie. 

 

Przewodniczący Sejmiku poinformował, że projekt uchwały został złożony przez Komisję 

na piśmie, stosownie do § 90 ust. 1 Statutu Województwa Świętokrzyskiego (zał. nr 10). 

 

Radny Arkadiusz Bąk oznajmił, że wnioski zgłoszone przez Wicemarszałek Renatę Janik 

odnośnie powołania komisji skrutacyjnej oraz Przewodniczącego Komisji Grzegorza Banasia nie są 

wnioskami formalnymi. 

 

Przewodniczący Sejmiku zgłosił wniosek o rozszerzenie porządku obrad o punkt dotyczący 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie składu osobowego Komisji Strategii Rozwoju, Promocji 
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i Współpracy z Zagranicą – przygotowany w drodze inicjatywy uchwałodawczej Przewodniczącego 

Sejmiku (zał. nr 11). 

 

Ad 5. 

Na sekretarzy obrad Sejmik wybrał radne: Elżbietę Śreniawską i Jolantę Tyjas. 

 

Ad 6.  

Przewodniczący Sejmiku poinformował, że zgodnie z art. 21 ust. 2 ustawy o samorządzie 

województwa Sejmik może wprowadzić zmiany w porządku obrad bezwzględną większością 

głosów ustawowego składu Sejmiku.  

Następnie poddał pod głosowanie wnioski w kolejności ich zgłaszania.  

Jako pierwszy poddał pod  głosowanie wniosek o rozszerzenie porządku obrad o punkt dotyczący 

wyboru Członka Zarządu Województwa Świętokrzyskiego. Zapytał, kto z radnych jest 

za przyjęciem wniosku, kto jest przeciw, kto wstrzymał się od  głosowania. 

 

Wniosek w ww. sprawie został przyjęty przez Sejmik większością głosów tj. 24 głosami „za”, przy 

1 głosie „przeciw” oraz 2 głosach „wstrzymujących się”. 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi zał. nr 12 do protokołu. 

 

Przewodniczący Sejmiku poinformował, że wybór Członka Zarządu zostanie dokonany w pkt 9 

porządku obrad. 

  

W dalszej kolejności Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie wniosek o zdjęcie 

z porządku obrad punktu 27 przewidującego rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia 

nieważności wyboru Pana Marka Bogusławskiego na Wicemarszałka Województwa 

Świętokrzyskiego i uchylenia Uchwały nr XVI/215/19 Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego 

z dnia 20 grudnia 2019r. w sprawie wyboru Wicemarszałka Województwa Świętokrzyskiego 

(projekt uchwały stanowi załącznik nr 13 do protokołu).   

 

Zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem wniosku, kto jest przeciw, kto wstrzymał 

się od  głosowania. 

 

Wniosek w ww. sprawie został przyjęty przez Sejmik większością głosów tj. 17 głosami „za”, przy 

10 głosach „przeciw”. 

 

Projekt uchwały w sprawie stwierdzenia nieważności wyboru Pana Marka Bogusławskiego 

na Wicemarszałka Województwa Świętokrzyskiego i uchylenia Uchwały nr XVI/215/19 Sejmiku 

Województwa Świętokrzyskiego z dnia 20 grudnia 2019r. w sprawie wyboru Wicemarszałka 

Województwa Świętokrzyskiego został zdjęty z porządku obrad. 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi zał. nr 14 do protokołu. 
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Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie wniosek o rozszerzenie porządku obrad o wybór 

komisji skrutacyjnej. Zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem wniosku, kto jest przeciw, 

kto wstrzymał się od  głosowania. 

 

Wniosek w ww. sprawie został przyjęty przez Sejmik większością głosów tj. 23 głosami „za”, przy 

4 głosach „wstrzymujących się”. 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi zał. nr 15 do protokołu. 

 

Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie wniosek o rozszerzenie porządku obrad o punkt 

dotyczący rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie przyjęcia stanowiska dotyczącego Programu 

Budowy 100 Obwodnic na lata 2020 – 2030. Zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem wniosku, 

kto jest przeciw, kto wstrzymał się od  głosowania. 

 

Wniosek w ww. sprawie został przyjęty przez Sejmik jednogłośnie tj. 27 głosami „za”. 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi zał. nr 16 do protokołu. 

 

Przewodniczący Sejmiku poinformował, że powyższy wniosek zostanie rozpatrzony w pkt 27 

porządku obrad. 

 

Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie wniosek o rozszerzenie porządku obrad o punkt 

dotyczący rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie składu osobowego Komisji Strategii Rozwoju, 

Promocji i Współpracy z Zagranicą. Zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem wniosku, kto jest 

przeciw, kto wstrzymał się od  głosowania. 

 

Wniosek w ww. sprawie został przyjęty przez Sejmik jednogłośnie tj. 27 głosami „za”. 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi zał. nr 17 do protokołu. 

 

Przewodniczący Sejmiku poinformował, że powyższy wniosek zostanie rozpatrzony w pkt 25 

porządku obrad, a pozostałe punkty zmienią odpowiednio kolejność. 

 

Ad 7. 

Radni otrzymali Sprawozdanie z działalności Zarządu Województwa Świętokrzyskiego w okresie 

między sesjami od  07.01.2020 r. do 09.02.2020 r. (zał. nr 18 ). 

 

Głos zabrali: 

Radny Grzegorz Gałuszka, który zwrócił uwagę, że w ww. Sprawozdaniu nie ujęto szczegółów 

dotyczących podjętych uchwał podczas Nadzwyczajnego Walnego Zgromadzenia Akcjonariuszy 

Spółki „Uzdrowisko Busko-Zdrój S.A. w dniu 9 stycznia br. W związku z powyższym zwrócił 

się do Pana Marszałka Andrzeja Bętkowskiego z zapytaniem o podjęte przez spółkę działania 

marketingowe mające na celu internacjonalizację uzdrowiska. 
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Andrzej Bętkowski, Marszałek Województwa poinformował, że szczegółowe informacje prześle 

radnemu Grzegorzowi Gałuszce na piśmie. Przyznał, że wiele działań podejmowanych przez ww. 

spółkę należy jak najszybciej zrewidować. 

 

Przewodniczący Sejmiku uznał Sprawozdanie z działalności Zarządu Województwa 

Świętokrzyskiego za przyjęte.  

 

Ad 8. 

Radni otrzymali Informację Przewodniczącego i Wiceprzewodniczących Sejmiku o działaniach 

podejmowanych między sesjami (zał. nr 19). 

 

Sejmik bez uwag przyjął ww.  informację. 

 

Ad 9.  

Przewodniczący Sejmiku poinformował, że w celu przeprowadzenia głosowań tajnych w sprawie 

wyboru Wicemarszałka radni powołują komisję skrutacyjną. W skład komisji skrutacyjnej wchodzi 

3 członków wybranych spośród radnych Sejmiku. Wybór członków komisji skrutacyjnej odbywa 

się łącznie. Członkiem komisji skrutacyjnej nie może być osoba, której dotyczą głosowania tajne.   

 

Następnie poprosił o zgłoszenie nie więcej niż trzech kandydatów na członków komisji 

skrutacyjnej. 

Marek Bogusławski, Wicemarszałek Województwa zaproponował kandydatury radnych: Leszka 

Wawrzyły, Artura Konarskiego i Grzegorza Banasia. 

 

Przewodniczący Sejmiku zapytał poszczególnych kandydatów, czy wyrażają zgodę 

na kandydowanie na członka komisji skrutacyjnej.  Kandydaci wyrazili zgodę. 

 

Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie wybór komisji skrutacyjnej w składzie: radny 

Leszek Wawrzyła, radny Artur Konarski i radny Grzegorz Banaś. Zapytał, kto z radnych 

opowiada się za wyborem komisji skrutacyjnej w zaproponowanym składzie, kto jest przeciwny, 

kto wstrzymał się od głosowania. 

 

Przewodniczący Sejmiku oznajmił, że jednogłośnie tj. 27 „za” Sejmik przyjął skład osobowy 

komisji skrutacyjnej. 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

 

Przewodniczący Sejmiku poprosił komisję skrutacyjną o ukonstytuowanie się i przygotowanie 

kart do głosowania. 

 

Ad 10. 

Radnym przedstawiono projekt uchwały w sprawie wyboru Członka Zarządu Województwa 

Świętokrzyskiego (zał. nr 8). 
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Przewodniczący Sejmiku o głos poprosił Marszałka Województwa, Andrzeja Bętkowskiego. 

 

Andrzej Bętkowski, Marszałek Województwa poinformował, że uwagi na utratę członkostwa 

w Zarządzie Województwa Świętokrzyskiego przez pana Mariusza Goska spowodowaną objęciem 

mandatu Posła RP, zachodzi potrzeba uzupełnienia składu Zarządu. Zgodnie z art. 32 ust. 3 ustawy 

o samorządzie województwa, Sejmik wybiera Członka Zarządu Województwa na wniosek 

Marszałka zwykłą większością głosów w obecności co najmniej połowy ustawowego składu 

Sejmiku, w głosowaniu tajnym.  

Następnie wskazał kandydata Tomasza Jamkę na Członka Zarządu Województwa 

Świętokrzyskiego.  

 

Przewodniczący Sejmiku zapytał Tomasza Jamkę, czy wyraża zgodę na kandydowanie 

na Wicemarszałka Województwa. 

 

Kandydat wyraził zgodę. 

 

Przewodniczący Sejmiku ogłosił 10-cio minutową  przerwę w obradach. 

 

Po przerwie Przewodniczący Sejmiku wznowił obrady.  

 

Następnie poprosił komisję skrutacyjną o omówienie zasad głosowania w sprawie wyboru Członka 

Zarządu Województwa, a następnie o wydanie radnym kart do głosowania. 

Radny Artur Konarski oznajmił, że komisja skrutacyjna wybrała jego osobę na przewodniczącego 

komisji. 

 

Radny Artur Konarski przewodniczący komisji skrutacyjnej poinformował, że przygotowano 

karty do głosowania opatrzone pieczęcią Sejmiku i podpisem Przewodniczącego komisji 

skrutacyjnej, na których umieszczono nazwisko kandydata na Członka Zarządu Województwa 

Świętokrzyskiego wraz z trzema napisami: ,,Głosuję za kandydatem”, ,,Głosuję przeciw 

kandydatowi”, ,,Wstrzymuję się od głosowania”. Wyjaśnił, że należy pozostawić jeden 

nieskreślony zapis. Głos jest nieważny jeśli: radny pozostawi na karcie do głosowania więcej 

niż jeden nieskreślony zapis, karta jest całkowicie przekreślona lub pozostawiona całkowicie 

bez skreślenia, radny skreślił wszystkie zapisy, karta do głosowania jest inna, niż sporządzona przez 

komisję skrutacyjną. Wybór Członka Zarządu Województwa Świętokrzyskiego zapada zwykłą 

większością głosów w obecności co najmniej połowy ustawowego składu Sejmiku w głosowaniu 

tajnym. Wyniki głosowania tajnego stanowią podstawę do sporządzenia uchwały Sejmiku 

stwierdzającej dokonanie wyboru Członka Zarządu Województwa Świętokrzyskiego. Komisja 

skrutacyjna przygotowała 28 kart do głosowania. 

 

Radny Leszek Wawrzyła, członek komisji skrutacyjnej zademonstrował, że urna jest pusta. 

 

Radny Grzegorz Banaś, członek komisji skrutacyjnej odczytywał kolejno nazwiska radnych, 

którzy otrzymali kartę do głosowania od członka komisji radnego Leszka Wawrzyły, a następnie 

wrzucali oddany głos do urny. 



11 
 

 

Po zakończonym głosowaniu Przewodniczący Sejmiku poprosił komisję skrutacyjną o obliczenie 

głosów i podanie wyników głosowania.  

 

Następnie zapowiedział 10-io minutową przerwę. 

 

Po przerwie Przewodniczący Sejmiku wznowił obrady. Poprosił przewodniczącego komisji 

skrutacyjnej o odczytanie protokołu głosowania tajnego w sprawie wyboru Członka Zarządu 

Województwa.  

  

Radny Artur Konarski, przewodniczący komisji skrutacyjnej przedstawił protokół komisji 

skrutacyjnej z przeprowadzonego głosowania w sprawie Wyboru Członka Zarządu Województwa 

Świętokrzyskiego. Poinformował, iż przygotowano i wydano 28 kart do głosowania. W głosowaniu 

poprzez wrzucenie kart do urny uczestniczyło 28 radnych. W głosowaniu tajnym oddano 28 głosów 

ważnych i 0 głosów nieważnych. Na kandydata Tomasza Jamkę oddano 15 głosów „za”, 

„przeciw” kandydatowi 12 głosów. 1 radny „wstrzymał się od głosu”. 

Tomasz Jamka uzyskał wymaganą zwykłą większość głosów w obecności co najmniej połowy 

ustawowego składu Sejmiku i został wybrany Członkiem Zarządu Województwa Świętokrzyskiego.  

 

Protokół komisji skrutacyjnej stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

 

Przewodniczący Sejmiku stwierdził, że przedstawione wyniki głosowania tajnego stanowią 

podstawę do sporządzenia uchwały. Uchwała ta nie podlega głosowaniu. Następnie odczytał treść 

uchwały w sprawie wyboru Tomasza Jamki na Członka Zarządu Województwa 

Świętokrzyskiego.  

 

Uchwała Nr XIX/233/20 w sprawie wyboru Tomasza Jamki na Członka Zarządu Województwa 

Świętokrzyskiego stanowi zał. nr 22 do protokołu. 

 

Ad 11, 12. 

Przewodniczący Sejmiku zwrócił się do radnych z pytaniem, czy punkty 11 i 12 z porządku obrad 

mogą być omówione łącznie. Radni nie zgłosili sprzeciwu. 

 

Radni otrzymali projekty uchwał w sprawie: 

- zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Województwa Świętokrzyskiego na lata 2020 – 2041 

(zał. nr 23), 

- zmian w budżecie województwa na 2020 rok (zał. nr 24). 

 

Głos zabrała Maria Fidzińska-Dziurzyńska, Skarbnik Województwa, która przedstawiła 

projekty uchwał, a następnie poprosiła o przyjęcie przez Sejmik ww. projektów. 

 

Radna Magdalena Zieleń, Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów poinformowała 

o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektów uchwał przez Komisję (Opinie Nr 81/20 i 82/20 

stanowią zał. nr 25 i 26). 
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Przewodniczący Sejmiku otworzył dyskusję do ww. punktów z porządku obrad. 

 

Głosów w dyskusji zabrali: 

Radny Arkadiusz Bąk,  

Maria Fidzińska-Dziurzyńska, Skarbnik Województwa.  

 

Dalszych głosów w dyskusji nie było. 

 

Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Województwa Świętokrzyskiego na lata 2020 – 2041. Zapytał, kto z radnych 

jest za podjęciem uchwały, kto jest przeciw, kto wstrzymał się od  głosowania. 

 

Uchwała Nr XIX/234/20 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik większością głosów   

tj. 14 głosami „za” przy 10 głosach „wstrzymujących się” i stanowi zał. nr 27 do protokołu. 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi zał. nr 28 do protokołu. 

 

Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie 

województwa na 2020 rok. Zapytał, kto z radnych jest za podjęciem uchwały, kto jest przeciw, 

kto wstrzymał się od  głosowania. 

 

Uchwała Nr XIX/235/20 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik większością głosów   

tj. 13 głosami „za” przy 12 głosach ‘Wstrzymujących się” i stanowi zał. nr 29 do protokołu. 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi zał. nr 30 do protokołu. 

 

Ad 13. 

Radni otrzymali projekt uchwały w sprawie zaniechania realizacji przedsięwzięcia (zał. nr 31). 

 

Głos zabrała Maria Fidzińska-Dziurzyńska, Skarbnik Województwa, która przedstawiła projekt 

uchwały, a następnie poprosiła o przyjęcie przez Sejmik ww. projektu. 

 

Radna Magdalena Zieleń, Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów poinformowała 

o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektu uchwały przez Komisję (Opinia Nr 80/20 stanowi 

zał. nr 32). 

  

Przewodniczący Sejmiku otworzył dyskusję. 

 

Głos zabrali: 

radny Grzegorz Gałuszka, 

radny Arkadiusz Bąk  

 

Dalszych głosów w dyskusji nie było. 
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Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zaniechania realizacji 

przedsięwzięcia. Zapytał, kto z radnych jest za podjęciem uchwały, kto jest przeciw, kto wstrzymał 

się od  głosowania. 

 

Uchwała Nr XIX/236/20 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik większością głosów 

tj. 16 głosami „za” przy 8 głosach „wstrzymujących się” i stanowi zał. nr 33 do protokołu. 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi zał. nr 34 do protokołu. 

 

Ad 14. 

Radni otrzymali projekt uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Policealnej Szkoły w Morawicy 

(zał. nr 35). 

 

Głos zabrał Andrzej Bętkowski, Marszałek Województwa, który przedstawił projekt uchwały, 

a następnie poprosił o przyjęcie przez Sejmik ww. projektu. 

 

Radna Agnieszka Buras, Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury i Sportu poinformowała 

o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektu uchwały przez Komisję (Opinia Nr 34/20 stanowi 

zał. nr 36). 

 

Przewodniczący Sejmiku otworzył dyskusję. 

 

Głosów w dyskusji nie było. 

 

Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zamiaru likwidacji 

Policealnej Szkoły w Morawicy. Zapytał, kto z radnych jest za podjęciem uchwały, kto jest 

przeciw, kto wstrzymał się od  głosowania. 

 

Uchwała Nr XIX/237/20 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik jednogłośnie 

tj. 24 głosami „za” i stanowi zał. nr 37 do protokołu. 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi zał. nr 38 do protokołu. 

 

Ad 15.  

Radni otrzymali projekt uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Policealnej Szkoły w Skarżysku - 

Kamiennej (zał. nr 39). 

 

Głos zabrał Andrzej Bętkowski, Marszałek Województwa, który przedstawił projekt uchwały, 

a następnie poprosił o przyjęcie przez Sejmik ww. projektu. 

 

Radna Agnieszka Buras, Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury i Sportu poinformowała 

o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektu uchwały przez Komisję (Opinia Nr 35/20 stanowi 

zał. nr 40). 

 

Przewodniczący Sejmiku otworzył dyskusję. 
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Głosów w dyskusji nie było. 

 

Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zamiaru likwidacji 

Policealnej Szkoły w Skarżysku - Kamiennej. Zapytał, kto z radnych jest za podjęciem uchwały, 

kto jest przeciw, kto wstrzymał się od  głosowania. 

 

Uchwała Nr XIX/238/20 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik jednogłośnie 

tj. 24 głosami „za” i stanowi zał. nr 41 do protokołu. 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi zał. nr 42 do protokołu. 

 

Ad 16. 

Radni otrzymali projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XIV/190/19 Sejmiku 

Województwa Świętokrzyskiego z dnia 13 listopada 2019 r. w sprawie: 

1) zasad rozliczania tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli, 

dla których ustalony plan zajęć jest różny w poszczególnych okresach roku szkolnego; 

2) zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

nauczycieli zajmujących stanowiska kierownicze oraz zasad przyznawania zwolnień 

od obowiązku realizacji zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych, 

prowadzonych bezpośrednio z uczniami lub wychowankami albo na ich   rzecz; 

3) tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli szkół niewymienionych 

w art. 42 ust. 3 ustawy – Karta Nauczyciela, nauczycieli prowadzących kształcenie w formie 

zaocznej, nauczycieli kolegiów pracowników służb społecznych, bibliotekarzy bibliotek 

pedagogicznych oraz zasad zaliczania do wymiaru godzin poszczególnych zajęć w formie 

zaocznej; 

3) przypadków, w jakich nauczycielowi zatrudnionemu w pełnym wymiarze zajęć można 

obniżyć tygodniowy obowiązkowy wymiar godzin zajęć, oraz warunków i trybu tego 

obniżenia (zał. nr 43). 

 

Głos zabrał Andrzej Bętkowski, Marszałek Województwa, który przedstawił projekt uchwały, 

a następnie poprosił o przyjęcie przez Sejmik ww. projektu. Na koniec zgłosił poprawkę redakcyjną 

dotyczącą korekty dublującej się numeracji - w tytule i treści uchwały dwukrotnie pojawia się 

numer 3. 

 

Radna Agnieszka Buras, Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury i Sportu poinformowała 

o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektu uchwały przez Komisję (Opinia Nr 32/20 stanowi 

zał. nr 44). 

 

Przewodniczący Sejmiku otworzył dyskusję. 

 

Głosów w dyskusji nie było. 
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Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie w sprawie zmiany 

uchwały Nr XIV/190/19 Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego z dnia 13 listopada 2019 r. 

w sprawie: 

1) zasad rozliczania tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli, 

dla których ustalony plan zajęć jest różny w poszczególnych okresach roku szkolnego; 

2) zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

nauczycieli zajmujących stanowiska kierownicze oraz zasad przyznawania zwolnień 

od obowiązku realizacji zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych, 

prowadzonych bezpośrednio z uczniami lub wychowankami albo na ich   rzecz; 

3) tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli szkół niewymienionych 

w art. 42 ust. 3 ustawy – Karta Nauczyciela, nauczycieli prowadzących kształcenie w formie 

zaocznej, nauczycieli kolegiów pracowników służb społecznych, bibliotekarzy bibliotek 

pedagogicznych oraz zasad zaliczania do wymiaru godzin poszczególnych zajęć w formie 

zaocznej; 

4) przypadków, w jakich nauczycielowi zatrudnionemu w pełnym wymiarze zajęć można 

obniżyć tygodniowy obowiązkowy wymiar godzin zajęć, oraz warunków i trybu tego 

obniżenia wraz z naniesioną poprawką. Zapytał, kto z radnych jest za podjęciem uchwały, 

kto jest przeciw, kto wstrzymał się od  głosowania. 

 

Uchwała Nr XIX/239/20 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik jednogłośnie 

tj. 25 głosami „za” i stanowi zał. nr 45 do protokołu. 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi zał. nr 46 do protokołu. 

 

Ad 17. 

Radni otrzymali projekt uchwały w sprawie zasad i trybu przyznawania oraz pozbawiania 

stypendiów sportowych za szczególne osiągnięcia sportowe reprezentantom Województwa 

Świętokrzyskiego (zał. nr 47). 

 

Głos zabrał Andrzej Bętkowski, Marszałek Województwa, który przedstawił projekt uchwały, 

a następnie poprosił o przyjęcie przez Sejmik ww. projektu. 

 

Radna Agnieszka Buras, Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury i Sportu poinformowała 

o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektu uchwały przez Komisję (Opinia Nr 33/20 stanowi 

zał. nr 48). 

 

Przewodniczący Sejmiku otworzył dyskusję. 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

Radny Marek Strzała, Wiceprzewodniczący Sejmiku, 

Radny Leszek Wawrzyła. 

 

Dalszych głosów w dyskusji nie było. 
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Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zasad i trybu 

przyznawania oraz pozbawiania stypendiów sportowych za szczególne osiągnięcia sportowe 

reprezentantom Województwa Świętokrzyskiego. Zapytał, kto z radnych jest za podjęciem 

uchwały, kto jest przeciw, kto wstrzymał się od  głosowania. 

 

Uchwała Nr XIX/240/20 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik jednogłośnie 

tj. 26 głosami „za” i stanowi zał. nr 49 do protokołu. 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi zał. nr 50 do protokołu. 

 

Ad 18. 

Radni otrzymali projekt uchwały w sprawie ustalenia przebiegu istniejących dróg wojewódzkich 

w Województwie Świętokrzyskim (zał. nr 51). 

 

Głos zabrała Renata Janik, Wicemarszałek Województwa, która przedstawiła projekt uchwały, 

a następnie poprosiła o przyjęcie przez Sejmik ww. projektu. 

 

Radny Grzegorz Banaś, Przewodniczący Komisji Strategii Rozwoju, Promocji i Współpracy 

z Zagranicą poinformował o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektu uchwały przez Komisję 

(Opinia Nr 43/20 stanowi zał. nr 52). 

 

Przewodniczący Sejmiku otworzył dyskusję. 

 

Głosów w dyskusji nie było. 

 

Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie ustalenia przebiegu 

istniejących dróg wojewódzkich w Województwie Świętokrzyskim. Zapytał, kto z radnych jest 

za podjęciem uchwały, kto jest przeciw, kto wstrzymał się od  głosowania. 

 

Uchwała Nr XIX/241/20 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik jednogłośnie 

tj. 25 głosami „za” i stanowi zał. nr 53 do protokołu. 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi zał. nr 54 do protokołu. 

 

Ad 19. 

Radni otrzymali projekt uchwały w sprawie pozbawienia kategorii drogi wojewódzkiej odcinka 

drogi stanowiącego starodroże drogi krajowej nr 7 na odcinku granica województwa – Skarżysko-

Kamienna (zał. nr 55). 

 

Głos zabrała Renata Janik, Wicemarszałek Województwa, która przedstawiła projekt uchwały, 

a następnie poprosiła o przyjęcie przez Sejmik ww. projektu. 

 

Radny Grzegorz Banaś, Przewodniczący Komisji Strategii Rozwoju, Promocji i Współpracy 

z Zagranicą poinformował o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektu uchwały przez Komisję 

(Opinia Nr 42/20 stanowi zał. nr 56). 
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Przewodniczący Sejmiku otworzył dyskusję. 

 

Głosów w dyskusji nie było. 

 

Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie pozbawienia 

kategorii drogi wojewódzkiej odcinka drogi stanowiącego starodroże drogi krajowej nr 7 

na odcinku granica województwa – Skarżysko-Kamienna. Zapytał, kto z radnych jest za podjęciem 

uchwały, kto jest przeciw, kto wstrzymał się od  głosowania. 

 

Uchwała Nr XIX/242/20 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik jednogłośnie 

tj. 26 głosami „za” i stanowi zał. nr 57 do protokołu. 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi zał. nr 58 do protokołu. 

 

Ad 20. 

Radni otrzymali projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XIX/181/04 Sejmiku 

Województwa Świętokrzyskiego z dnia 5 lipca 2004r. w sprawie ustalenia wysokości stawek opłaty 

za zajęcie 1m² pasa drogowego dróg wojewódzkich Województwa Świętokrzyskiego na cele 

niezwiązane z budową, przebudową, remontem, utrzymaniem i ochroną dróg zmienionej uchwałą 

Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego Nr XXVIII/408/16 z dnia 25 listopada 2016r. (zał. nr 59). 

 

Głos zabrała Renata Janik, Wicemarszałek Województwa, która przedstawiła projekt uchwały, 

a następnie poprosiła o przyjęcie przez Sejmik ww. projektu. 

 

Radny Grzegorz Banaś, Przewodniczący Komisji Strategii Rozwoju, Promocji i Współpracy 

z Zagranicą poinformował o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektu uchwały przez Komisję 

(Opinia Nr 44/20 stanowi zał. nr 60). 

 

Przewodniczący Sejmiku otworzył dyskusję. 

 

Głosów w dyskusji nie było. 

 

Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 

XIX/181/04 Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego z dnia 5 lipca 2004r. w sprawie ustalenia 

wysokości stawek opłaty za zajęcie 1m² pasa drogowego dróg wojewódzkich Województwa 

Świętokrzyskiego na cele niezwiązane z budową, przebudową, remontem, utrzymaniem i ochroną 

dróg zmienionej uchwałą Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego Nr XXVIII/408/16 z dnia 25 

listopada 2016r. Zapytał, kto z radnych jest za podjęciem uchwały, kto jest przeciw, kto wstrzymał 

się od  głosowania. 

 

Uchwała Nr XIX/243/20 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik jednogłośnie 

tj. 24 głosami „za” i stanowi zał. nr 61 do protokołu. 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi zał. nr 62 do protokołu. 
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Ad 21. 

Radni otrzymali projekt uchwały w sprawie określenia ogólnej powierzchni przeznaczonej pod 

uprawy maku niskomorfinowego i konopi włóknistych oraz rejonizacji tych upraw w 2020 roku 

w województwie świętokrzyskim. (zał. nr 63). 

 

Głos zabrał Marek Bogusławski, Wicemarszałek Województwa, który przedstawił projekt 

uchwały, a następnie poprosił o przyjęcie przez Sejmik ww. projektu. 

 

Radny Artur Konarski, Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska 

poinformował o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektu uchwały przez Komisję (Opinia Nr 

22/20 stanowi zał. nr 64). 

 

Przewodniczący Sejmiku otworzył dyskusję. 

 

Głosów w dyskusji nie było. 

 

Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie określenia ogólnej 

powierzchni przeznaczonej pod uprawy maku niskomorfinowego i konopi włóknistych oraz 

rejonizacji tych upraw w 2020 roku w województwie świętokrzyskim. Zapytał, kto z radnych jest 

za podjęciem uchwały, kto jest przeciw, kto wstrzymał się od  głosowania. 

 

Uchwała Nr XIX/244/20 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik jednogłośnie 

tj. 23 głosami „za” i stanowi zał. nr 65 do protokołu. 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi zał. nr 66 do protokołu. 

 

Ad 22.  

Radni otrzymali projekt uchwały w sprawie składu osobowego Komisji Rewizyjnej (zał. nr 67). 

 

Przewodniczący Sejmiku, Andrzej Pruś, poinformował, że stosownie do art. 30 ust. 2 ustawy 

z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie w skład Komisji Rewizyjnej wchodzą radni, w tym 

przedstawiciele wszystkich klubów. 

 

W związku z utworzeniem w dniu 20.01.2020 r. Klubu Radnych Świętokrzyscy Samorządowcy, 

zachodziła potrzeba podjęcia uchwały w sprawie składu osobowego Komisji Rewizyjnej, w której 

zatwierdzony został skład Komisji przy uwzględnieniu aktualnej liczby klubów w Sejmiku 

Województwa Świętokrzyskiego uprawnionych do posiadania w niej swoich przedstawicieli. 

 

Klub Radnych Świętokrzyscy Samorządowcy na swojego przedstawiciela w składzie Komisji 

Rewizyjnej zgłosił radnego Grigora Szaginiana (zał. nr 68), będącego już członkiem Komisji. 

 

Mając powyższe na uwadze, zasadnym było podjęcie uchwały w sprawie składu osobowego 

Komisji Rewizyjnej. 

 

Przewodniczący Sejmiku otworzył dyskusję. 
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Głos w dyskusji zabrał radny Arkadiusz Bąk, który zgłosił uwagę na dodatkowe, aktywne, zbędne  

głosowanie w systemie eSesja. 

 

Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie składu osobowego 

Komisji Rewizyjnej. Zapytał, kto z radnych jest za podjęciem uchwały, kto jest przeciw, 

kto wstrzymał się od  głosowania. 

 

Uchwała Nr XIX/245/20 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik jednogłośnie 

tj. 22 głosami „za” i stanowi zał. nr 69 do protokołu. 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi zał. nr 70 do protokołu. 

 

Ad 23.  

Radni otrzymali projekt uchwały w sprawie składu osobowego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

(zał. nr 71). 

 

Przewodniczący Sejmiku poinformował, że stosownie do art. 30a. ust.2 ustawy z dnia 5 czerwca 

1998 r. o samorządzie województwa w skład Komisji Skarg, Wniosków i Petycji wchodzą radni, 

w tym przedstawiciele wszystkich klubów radnych. 

 

W związku z utworzeniem w dniu 20.01.2020 r. Klubu Radnych Świętokrzyscy Samorządowcy, 

zachodziła potrzeba zatwierdzenia składu Komisji przy uwzględnieniu aktualnej liczby klubów 

w Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego uprawnionych do posiadania w niej swoich 

przedstawicieli. 

  

Klub Radnych Świętokrzyscy Samorządowcy na swojego przedstawiciela w składzie Komisji 

zgłosił radnego Sławomira Gieradę (zał. nr 72).  

 

Ponadto, z uwagi na rezygnację z członkostwa w Komisji Skarg, Wniosków i Petycji radnego 

Janusza Kozy (zał. nr 73), reprezentującego dotychczas w Komisji Klub Radnych Prawo 

i Sprawiedliwość, konieczne jest wykreślenie Radnego ze składu Komisji, uzupełnienie jej składu 

oraz wskazanie innego przedstawiciela Klubu.  

 

Klub Radnych Prawo i Sprawiedliwość na swojego przedstawiciela w składzie Komisji zgłosił 

radnego Waldemara Wronę (zał. nr 74), będącego już członkiem Komisji. W związku z tym jej 

skład został uzupełniony o kandydaturę zgłoszoną na sesji Sejmiku.  

 

Przewodniczący Sejmiku poprosił Przewodniczącego Klubu Radnych Prawo i Sprawiedliwość 

o zgłoszenie kandydatury na członka Komisji  Skarg, Wniosków i Petycji. 

 

Kandydatem na członka do ww. komisji został zgłoszony radny Marcin Piętak. 

 

Pismo w sprawie dokonania zmian w składach osobowych komisji Sejmiku wskutek wygaśnięcia 

mandatu radnego Mariusza Goska stanowi zał. nr 75 do protokołu. 
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Przewodniczący Sejmiku otworzył dyskusję. 

 

Głos w dyskusji nie było. 

 

Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie składu osobowego 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. Zapytał, kto z radnych jest za podjęciem uchwały, kto jest 

przeciw, kto wstrzymał się od  głosowania. 

 

Uchwała Nr XIX/246/20 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik większością głosów 

tj. 24 głosami „za” przy 1 głosie „wstrzymującym się” i stanowi zał. nr 76 do protokołu. 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi zał. nr 77 do protokołu. 

 

Ad 24. 

Radni otrzymali projekt uchwały w sprawie składu osobowego Komisji Budżetu i Finansów 

(zał. nr 78). 

 

Przewodniczący Sejmiku poinformował, że w związku z wygaśnięciem mandatu radnego 

Mariusza Goska, będącego członkiem Komisji Budżetu i Finansów, pojawiła się konieczność 

podjęcia uchwały w sprawie jej składu osobowego. 

 

Poprosił Przewodniczącego Klubu Radnych Prawo i Sprawiedliwość o zgłoszenie kandydatury 

na członka Komisji  Budżetu i Finansów. 

 

Kandydatem na członka do ww. komisji został zgłoszony radny Marcin Piętak. 

 

Przewodniczący Sejmiku otworzył dyskusję. 

 

Głos w dyskusji nie było. 

 

Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie składu osobowego 

Komisji Budżetu i Finansów. Zapytał, kto z radnych jest za podjęciem uchwały, kto jest przeciw, 

kto wstrzymał się od  głosowania. 

 

Uchwała Nr XIX/247/20 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik jednogłośnie 

tj. 26 głosami „za” i stanowi zał. nr 79 do protokołu. 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi zał. nr 80 do protokołu. 

 

Ad 25. 

Radni otrzymali projekt uchwały w sprawie składu osobowego Komisji Samorządu Terytorialnego 

(zał. nr 81). 
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Przewodniczący Sejmiku poinformował, że w związku z wygaśnięciem mandatu radnego 

Mariusza Goska, będącego członkiem Komisji Samorządu Terytorialnego, pojawiła się konieczność 

podjęcia uchwały w sprawie jej składu osobowego. 

 

Kandydatem na członka do ww. komisji został zgłoszony radny  Grzegorz Banaś. 

 

Przewodniczący Sejmiku otworzył dyskusję. 

 

Głos w dyskusji nie było. 

 

Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie składu osobowego 

Komisji Samorządu Terytorialnego. Zapytał, kto z radnych jest za podjęciem uchwały, kto jest 

przeciw, kto wstrzymał się od  głosowania. 

 

Uchwała Nr XIX/248/20 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik jednogłośnie 

tj. 26 głosami „za” i stanowi zał. nr 82 do protokołu. 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi zał. nr 83 do protokołu. 

 

Ad 26. 

Radni otrzymali projekt uchwały w sprawie w sprawie zmiany Uchwały Nr II/27/18 Sejmiku 

Województwa Świętokrzyskiego z dnia 30 listopada 2018 r. w sprawie powołania doraźnej Komisji 

Statutowej, zmienionej Uchwałą Nr X/122/19 Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego z dnia 

19 czerwca 2019 r. (zał. nr 84). 

 

 Przewodniczący Sejmiku poinformował, że w związku z wygaśnięciem mandatu radnego 

Mariusza Goska, będącego członkiem Komisji Statutowej, pojawiła się konieczność podjęcia 

uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr II/27/18 Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego z dnia 

30 listopada 2018 r. w sprawie powołania doraźnej Komisji Statutowej, zmienionej Uchwałą 

Nr X/122/19 Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego z dnia 19 czerwca 2019 r. 

 

Następnie poinformował, o zgłoszeniu przez Klub Radnych Prawo i Sprawiedliwość 

do ww. komisji radną Magdalenę Zieleń. 

 

Przewodniczący Sejmiku otworzył dyskusję. 

 

Głos w dyskusji nie było. 

 

Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały 

Nr II/27/18 Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego z dnia 30 listopada 2018 r. w sprawie 

powołania doraźnej Komisji Statutowej, zmienionej Uchwałą Nr X/122/19 Sejmiku Województwa 

Świętokrzyskiego z dnia 19 czerwca 2019 r. Zapytał, kto z radnych jest za podjęciem uchwały, 

kto jest przeciw, kto wstrzymał się od  głosowania. 
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Uchwała Nr XIX/249/20 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik jednogłośnie 

tj. 26 głosami „za” i stanowi zał. nr 85 do protokołu. 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi zał. nr 86 do protokołu. 

 

Ad 27. 

Radnym przedstawiono projekt uchwały w sprawie składu osobowego Komisji Strategii Rozwoju, 

Promocji i Współpracy z Zagranicą (zał. nr 11). 

 

Przewodniczący Sejmiku poinformował, że na wniosek radnego województwa Pana Marcina 

Piętaka zgłoszony w trybie § 27  Statutu Województwa Świętokrzyskiego pojawiła się konieczność 

podjęcia uchwały w sprawie składu osobowego Komisji Strategii Rozwoju, Promocji i Współpracy 

z Zagranicą.  

Skład liczbowy komisji wynosi aktualnie 8 członków, istniała więc możliwość wyboru do jej 

składu jeszcze jednej osoby.   

 

Przewodniczący Sejmiku otworzył dyskusję. 

 

Głos w dyskusji nie było. 

 

Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie składu osobowego 

Komisji Strategii Rozwoju, Promocji i Współpracy z Zagranicą. Zapytał, kto z radnych jest 

za podjęciem uchwały, kto jest przeciw, kto wstrzymał się od  głosowania. 

 

Uchwała Nr XIX/250/20 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik jednogłośnie 

tj. 26 głosami „za” i stanowi zał. nr 87 do protokołu. 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi zał. nr 88 do protokołu. 

 

Ad 28. 

Radni otrzymali projekt uchwały w sprawie przyjęcia projektu uchwały o zmianie uchwały 

w sprawie uchwalenia Statutu Województwa Świętokrzyskiego (zał. nr 89). 

 

Głos zabrał Sławomir Gierada, Przewodniczący Komisji Statutowej, który przedstawił projekt 

uchwały, a następnie poprosił o przyjęcie przez Sejmik ww. projektu. 

 

Przewodniczący Sejmiku otworzył dyskusję. 

 

Głos w dyskusji nie było. 

 

Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie przyjęcia projektu 

uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Województwa Świętokrzyskiego. 

Zapytał, kto z radnych jest za podjęciem uchwały, kto jest przeciw, kto wstrzymał 

się od  głosowania. 
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Uchwała Nr XIX/251/20 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik jednogłośnie 

tj. 25 głosami „za” i stanowi zał. nr 90 do protokołu. 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi zał. nr 91 do protokołu. 

 

Ad 29. 

Radnym przedstawiono projekt uchwały w sprawie przyjęcia stanowiska dotyczącego Programu 

Budowy 100 Obwodnic na lata 2020 – 2030 (zał. nr 10). 

 

Głos zabrał Grzegorz Banaś, Przewodniczący Komisji Statutowej, który przedstawił stanowisko 

Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego do ww. projektu uchwały, a następnie poprosił 

o przyjęcie przez Sejmik ww. projektu. 

 

Przewodniczący Sejmiku otworzył dyskusję. 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

radny Grzegorz Gałuszka,  

radny Grzegorz Banaś, 

radny Marek Strzała, 

radny Piotr Żołądek,  

radny Arkadiusz Bąk, 

radny Janusz Koza. 

 

W trakcie dyskusji radny Grzegorz Gałuszka zgłosił wniosek formalny o zamknięcie dyskusji 

i przejście do głosowania. 

 

Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie przyjęcia stanowiska 

dotyczącego Programu Budowy 100 Obwodnic na lata 2020 – 2030. Zapytał, kto z radnych jest 

za podjęciem uchwały, kto jest przeciw, kto wstrzymał się od  głosowania. 

 

Uchwała Nr XIX/252/20 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik jednogłośnie 

tj. 26 głosami „za” i stanowi zał. nr 92 do protokołu. 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi zał. nr 93 do protokołu. 

 

Ad 30. 

Radni otrzymali projekt uchwały w sprawie petycji Starosty Buskiego do Sejmiku Województwa 

Świętokrzyskiego (zał. nr 94). 

 

Głos zabrał Paweł Krakowiak, Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 

który przedstawił projekt uchwały, a następnie poprosił o przyjęcie przez Sejmik ww. projektu. 

 

Przewodniczący Sejmiku otworzył dyskusję. 
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Głos w dyskusji zabrali: 

radny Arkadiusz Bąk, 

radny Mieczysław Gębski, Wiceprzewodniczący Sejmiku, 

radny Paweł Krakowiak, 

radny Marek Strzała, Wiceprzewodniczący Sejmiku, 

Andrzej Bętkowski, Marszałek Województwa, 

Wioletta Czarnecka Dyrektor Departamentu Środowiska i Gospodarki Odpadami.  

 

Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie petycji Starosty 

Buskiego do Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego. Zapytał, kto z radnych jest za podjęciem 

uchwały, kto jest przeciw, kto wstrzymał się od  głosowania. 

 

Uchwała Nr XIX/253/20 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik większością głosów 

tj. 13 głosami „za”  przy 11 głosach „wstrzymujących się” i stanowi zał. nr 95 do protokołu. 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi zał. nr 96 do protokołu. 

 

Ad 31.  

Punkt został zdjęty z porządku obrad (Ad 6.). 

 

Ad 32. 

Radni otrzymali Sprawozdanie za 2019 rok z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli 

na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach i placówkach oświatowych 

prowadzonych przez Samorząd Województwa Świętokrzyskiego (zał. nr 97). 

 

Sejmik bez uwag przyjął ww.  Sprawozdanie. 

 

Ad 33. 

Interpelacje i zapytania. 

  

W trakcie obrad do Prezydium Sejmiku została złożona interpelacja radnej Elżbiety Śrenawskiej. 

 

Radny Jan Maćkowiak złożył interpelację w sprawie zmiany przebiegu planowanej linii kolejowej 

tzw. szprychy nr 6 do CPK. 

 

Radny Janusz Koza złożył interpelacje w sprawie: 

-  inwestycji budowy Mauzoleum Walki i Męczeństwa Wsi Polskiej w Michniowie, 

- realizacji zadań przez Regionalne Centrum Naukowo-Technologiczne. 

 

Radny Arkadiusz Bąk złożył interpelację w sprawie rozbudowy drogi Wojewódzkiej (DW 754) 

na terenie Ostrowca Św. 

 

Radni: Magdalena Zieleń, Grigor Szaginian i Arkadiusz Bąk złożyli interpelację w sprawie 

rozwoju Muzeum Archeologicznego i Rezerwatu w Krzemionkach. 
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Radny Leszek Wawrzyła złożył interpelację w sprawie wzmożonego ruchu samochodów 

ciężarowych na remontowanej Drodze Krajowej (DK 78) w miejscowości Piaski. 

 

Radna Jolanta Tyjas złożyła interpelację w sprawie wydatkowania środków na koncepcję 

rozbudowy Urzędu Marszałkowskiego. 

 

Radny Grzegorz Gałuszka złożył interpelacje w sprawie: 

- podjęcia działań mających na celu poprawę bezpieczeństwa ruchu drogowego na nowo powstałej 

obwodnicy miejscowości Suków oraz Daleszyc w ciągu Drogi Wojewódzkiej (DW 764), 

- sprawozdania z działalności Uzdrowiska Busko-Zdrój S.A.,  

- podjętych działań marketingowych mających na celu internacjonalizację Uzdrowiska Busko-

Zdrój. 

 

Radna Agata Binkowska złożyła zapytanie w sprawie wykorzystania do celów prywatnych 

samochodu służbowego przez Dyrektora WODR w Kielcach. 

 

Ad 34. 

Sprawy Różne. 

 

Marek Bogusławski, Wicemarszałek Województwa złożył Przewodniczącemu Sejmiku 

informację o zmianach w składzie osobowym Klubu Radnych Prawo i Sprawiedliwość (zał. nr 98). 

 

Przewodniczący Sejmiku poinformował, że z inicjatywy Młodzieżowego Sejmiku Województwa 

Świętokrzyskiego ogłoszony został Konkursu wiedzy o Ziemi Świętokrzyskiej, którego celem jest 

rozbudzenie zainteresowań historią, tradycjami i walorami turystycznymi regionu oraz promowanie 

wiedzy o samorządzie. Przedsięwzięcie jest adresowane jest do uczniów szkół ponadpodstawowych 

naszego regionu. W konkursie jedną szkołę będą mogły reprezentować dwie osoby. Zgłoszenia 

będą przyjmowane do 10 marca, zaś eliminacje i finał konkursu zaplanowane są na kwiecień 

2020 r. Finaliści konkursu i ich opiekunowie zostaną uhonorowani atrakcyjnymi nagrodami.   

Patronatem honorowym wydarzenie objęli: Przewodniczący Sejmiku, Wojewoda Świętokrzyski 

i Świętokrzyski Kurator Oświaty. Zaś patronami medialnymi zostali: Radio Kielce, Echo Dnia. 

Regulamin konkursu jest dostępny na stronie internetowej Urzędu Marszałkowskiego 

Województwa Świętokrzyskiego www.swietokrzyskie.pro. 

 Do dnia dzisiejszego wpłynęło 7 zgłoszeń. Poprosił radnych o popularyzację tego wydarzenia w 

swoich środowiskach lokalnych.  

Wspomniał również, że rozpoczął się nabór na II kadencję Młodzieżowego Sejmiku Województwa 

Świętokrzyskiego. Kandydować mogą osoby w wieku od 15 lat  do 24 lat, posiadające status ucznia 

lub studenta, zamieszkałe na terenie województwa świętokrzyskiego, które są członkami: 

młodzieżowych rad, samorządów uczniowskich szkół ponadpodstawowych, samorządów 

studenckich albo organizacji pozarządowych pracujących z młodzieżą i na rzecz młodzieży. 

Szczególnie zapraszał osoby aktywne społecznie, które mają dużą motywację do pracy w ramach 

Młodzieżowego Sejmiku i będą w stanie pogodzić swoje obowiązki z zadaniami radnego. 

http://www.swietokrzyskie.pro/
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Proszę Państwa radnych o zachęcenie lokalnych młodzieżowych liderów do wzięcia udziału 

w rekrutacji, która potrwa do 20 marca br. Radni II kadencji Młodzieżowego Sejmiku złożą 

ślubowanie na sesji w maju 2020 roku.  

Zapowiedział kolejne sesje Sejmiku na 16 marca i 30 marca, które odbędą się w sali kameralnej 

Filharmonii Świętokrzyskiej im. Oskara Kolberga w Kielcach. Poprzedzą je posiedzenia Komisji 

odpowiednio w dniach 13 i 16 marca oraz 26 i 27 marca. Proszę Państwa  o rezerwację ww. 

terminów w swoich kalendarzach. 

 

Ad 35. 

Przewodniczący Sejmiku ogłosił zamknięcie XIX sesji Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego.  

 

 

 

 

   Przewodniczący Sejmiku 

 

 

                                                                    Andrzej Pruś 

 

 

 

Sekretarze obrad: 

Radna Elżbieta Śreniawska                             Radna Jolanta Tyjas  

 

                                                                       

………………………….                                                                              …………………………. 

 

 

 

 
Protokół sporządził: 

Robert Świstak 


